
Protokół Nr XL/13
z XL sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 31 stycznia 2013 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 10.00, zakończono o godzinie 16:30
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Robert Rybiński
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
11Radni: wg załączonej listy obecności str. .
2/ Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot,
Zastępca Burmistrza Piotr Karol Bujwicki,
3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek
organizacyjnych Gminy, przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg
załączonej listy obecności - .
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie
na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.
Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów:

a) z XXXVII Sesji z dnia 20 grudnia 2012 r.
b) z XXXVIII Sesji z dnia 31 grudnia 2012 r.
c) z XXXIX Sesji z dnia 23 stycznia 2013 r.

4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Sokółka.
7. Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za

gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości
położonych na terenie Gminy Sokółka.

8. Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli
nieruchomości położonych na terenie Gminy Sokółka.

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu
świadczenia usług w zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów
komunalnych.

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na
wydzierżawienie Spółce ZZO EURO -SOKÓŁKA Sp. z 0.0. w Sokółce w trybie
bezprzetargowym nieruchomości stanowiących własność Gminy Sokółka.

11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad sprawiania pogrzebu przez Gminę
Sokółka.

12. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Sokółce na
2013 rok.

13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej
w Sokółce na rok 2013.

14. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej w Sokółce na rok 2013.



15. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Finansów i Rozwoju
Gospodarczego Rady Miejskiej w Sokółce- odwołanie radnego Dariusza
Matoszko.

16. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Oświaty, Kultury i Opieki
Zdrowotnej i Sportu Rady Miejskiej w Sokółce- odwołanie radnego Piotra
Borowskiego

17. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w
Sokółce-powołanie radnego Dariusza Matoszko i Piotra Borowskiego.

18. Wykaz nieruchomości stanowiących własność Gminy Sokółka przeznaczonych
do sprzedaży w 2013 roku.

19. Odpowiedzi na zapytania i interpelacj e radnych.
20. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad. 1
Otwarcie sesji.
Przewodniczący otworzył obrady XL sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że
podejmowane w dniu dzisiejszym uchwały będą prawomocne.

Ad.2
Przedstawienie porządku obrad.
Radny Piotr Borowski zgłosił wniosek zmianę punktu 16, w związku z tym ze zmienił zdanie
i chce zrezygnować z pracy w Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku
Publicznego.
Radny Ł.Moździerski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu rezygnacja
z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady. Oraz zgłosił wniosek aby punkt w sprawie ZZO Euro
przesunąć do omówienia jako punkt 6.
Burmistrz S.Małachwiej zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu
uchwały w sprawie stanowiska Rady Miejskiej w Sokółce w sprawie zapowiadanej likwidacji
połączeń kolejowych na trasie Suwałki-Augustów- Sokółka.
Radny T.Grynczel zgłosił wniosek o wprowadzenie dwóch projektów uchwał w sprawie
skargi Pana Adama Stanisława B. na Burmistrza Sokółki i w sprawie skargi Pana Andrzeja S.
na działalność Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Sokółce oraz
Burmistrza Sokółki.
Radny P.Kułakowski zgłosił wniosek o wprowadzenie punktów zgodnie ze złożonym pismem
do Przewodniczącego Rady Miejskiej.
Radny lKazimierowicz wniósł o wprowadzenie do porządku obrad punktu w sprawie zmiany
składu Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego w związku ze
złożonym akcesem do pracy w tej komisji.
Przewodniczący Rady R.Rybiński zgłosił wnioski zgodnie ze złożonym pismem radnych o
wprowadzenie do porządku obrad punktów w sprawie:
- zmiany składu Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - odwołanie radnego
Roberta Rybińskiego,
- zmiany składu Komisji Rewizyjnej - odwołanie Radnego Tomasza Grynczela,
- zmiany składu Komisji Rewizyjnej - odwołanie radnego Piotra Kułakowskiego,
- zmiany składu Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - powołanie radnego Piotra
Kułakowskiego,
- odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Pana Władysława Kazimierza Bieszczada,
Radny J.Kazimierowicz zgłosił wniosek o nie wprowadzanie do porządku obrad punktu w
sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady ze względu na to iż zgodnie ze Statutem
Gminy wniosek nie spełnia wymogów formalnych gdyż nie posiada uzasadnienia.



Radny S.Sawicki poprosił o zajęcie stanowiska w tej sprawie Radcę Prawną.
Radca Prawna D.Kowalczyk wyjaśniła iż ta kwestia jest uregulowana w przepisach wyższego
rzędu czyli w ustawie o samorządzie gminnym art. 19 ust. 4 i tam nie ma mowy o
uzasadnieniu.

Głosowanie wniosków.
Wniosek radnego Moździerskiego o przesunięcie punktu 10 w sprawie zmiany uchwały
dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie Spółce ZZO EURO -SOKÓŁKA Sp. z 0.0.

w Sokółce w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiących własność Gminy Sokółka
w miejsce punktu 6.
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
Wniosek Burmistrza o wprowadzenie punktu w sprawie stanowiska Rady Miejskiej w
Sokółce w sprawie zapowiadanej likwidacji połączeń kolejowych na trasie Suwałki-
Augustów-Sokółka.
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
Wniosek radnego Tomasza Grynczela o wprowadzenie projektów uchwał w sprawie:
- skargi Pana Adama Stanisława B. na Burmistrza Sokółki,
Radni 19 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek.
- skargi Pana Andrzeja S. na działalność Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i
Mieszkaniowej w Sokółce oraz Burmistrza Sokółki.
Radni 19 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek.
Wniosek radnego Piotra Borowskiego w sprawie zmiany projektu uchwały w punkcie 16 na
projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i
Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sokółce.
Radni 17 głosami "za" przy 3 "przeciw" i l "wstrzymującym się" przyjęli wniosek.
Wnioski pisemne radnych w sprawie:
- zmiany składu Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - odwołanie radnego
Roberta Rybińskiego,
Radni 15 głosami "za" przy 5 "przeciw" i l "wstrzymującym się" przyjęli wniosek.
- zmiany składu Komisji Rewizyjnej - odwołanie Radnego Tomasza Grynczela,
Radni 15 głosami "za" przy 5 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" przyjęli wniosek.
- zmiany składu Komisji Rewizyjnej - odwołanie radnego Piotra Kułakowskiego,
Radni 15 głosami "za" przy 5 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" przyjęli wniosek.
- zmiany składu Komisji infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego -
powołanie radnego Jerzego Kazimierowicza.
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
- zmiany składu Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - powołanie radnego Piotra
Kułakowskiego,
Radni 15 głosami "za" przy 4 "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek.
- zmiany składu Komisji Rewizyjnej powołanie radnego Piotra Borowskiego i Dariusza
Matoszko,
Radni 15 głosami "za" przy 5 "przeciw" i l "wstrzymującym się" przyjęli wniosek.
Przewodniczący Rady R.Rybiński zgłosił wniosek że w związku z tym, że będą zmiany w
komisjach należy wybrać nowych Przewodniczących Komisji Rewizyjnej i Komisji
Finansów.
- projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej w Sokółce,
Radni 15 głosami "za" przy 6 "przeciw" przyjęli wniosek.
- projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju
Gospodarczego Rady Miejskiej w Sokółce,



Radni 13 głosami "za" przy 6 "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek.
- odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Pana Władysława Kazimierza Bieszczada,
Radni 11 głosami "za" przy 8 "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek.
- wybór Wiceprzewodniczącego Rady.
Radny lKazimierowicz zgłosił sprzeciw gdyż Przewodniczący rady nie zgłaszał tego
wniosku i nie ma prawa nad tym głosować.
Radca Prawny D.Kowalczyk wyjaśniła, że nadal jest punkt w sprawie ustalenia porządku
obrad sesji i mogą być zgłaszane wnioski.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o wybór Wiceprzewodniczącego Rady.
Radni 12 głosami "Za" przy 6 "przeciw" i 1 ":wstrzymującym się" przyjęli wniosek.
Wniosek radnego Moździerskiego o wprowadzenie punktu w sprawie odwołanie
Wiceprzewodniczącego Rady Łukasza Moździerskiego w związku ze złożoną rezygnacją.
Radni 11 głosami "za" przy 6 "przeciw" i 3 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o wybór Wiceprzewodniczącego Rady.
Radni 12 głosami "Za" przy 5 "przeciw" i 3 ":wstrzymującym się" przyjęli wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek posiedzenia.
Radni 13 głosami "za" przy 5 "przeciw" przyjęli porządek posiedzenia.
Radni obradowali wg. następującego porządku obrad.

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów:

a) z XXXVII Sesji z dnia 20 grudnia 2012 r.
b) z XXXVIII Sesji z dnia 31 grudnia 2012 r.
c) z XXXIX Sesji z dnia 23 stycznia 2013 r.

4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na

wydzierżawienie Spółce zza EURO -SOKÓŁKA Sp. z 0.0. w Sokółce w trybie
bezprzetargowym nieruchomości stanowiących własność Gminy Sokółka.

7. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Sokółka.

8. Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości
położonych na terenie Gminy Sokółka.

9. Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli
nieruchomości położonych na terenie Gminy Sokółka.

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu
świadczenia usług w zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów
komunalnych.

11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad sprawiania pogrzebu przez Gminę
Sokółka.

12. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Sokółce na
2013 rok.

13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej
w Sokółce na rok 2013.

14. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady
Miej skiej w Sokółce na rok 2013.



15. Projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Miejskiej w Sokółce w sprawie
zapowiadanej likwidacji połączeń kolejowych na trasie Suwałki-Augustów-
Sokółka.

16. Projekt uchwały w sprawi skargi Pana Adama Stanisława B. na Burmistrza
Sokółki.

17. Projekt uchwały w sprawie skargi Pana Andrzeja S. na działalność Dyrektora
Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej oraz Burmistrza Sokółki.

18. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Finansów i Rozwoju
Gospodarczego Rady Miejskiej w Sokółce- odwołanie radnego Dariusza
Matoszko.

19. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Infrastruktury, Ochrony
Środowiska i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sokółce- odwołanie
radnego Piotra Borowskiego

20. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w
Sokółce-odwołanie Tomasza Grynczela.

21. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w
Sokółce- odwołanie Piotra Kułakowskiego.

22. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Oświaty, Kultury, Opieki
Zdrowotnej i Sportu Rady Miejskiej w Sokółce - odwołanie radnego Roberta
Rybińskiego.

23. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Infrastruktury, Ochrony
Środowiska i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sokółce- powołanie
radnego Jerzego Kazimierowicza.

24. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Finansów i Rozwoju
Gospodarczego Rady Miejskiej w Sokółce - powołanie Piotra Kułakowskiego.

25. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w
Sokółce-powołanie radnego Dariusza Matoszko i Piotra Borowskiego.

26. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej
Rady Miejskiej w Sokółce.

27. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Finansów i
Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Sokółce.

28. Powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania tajnego.
29. Odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Sokółce Pana Władysława

Kazimierza Bieszczad.
30. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Sokółce.
a) zgłaszanie i prezentacja kandydatów,
b) głosowanie tajne.
31. Odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Sokółce Pana Łukasza

Moździerskiego.
32. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Sokółce.
a) zgłaszanie i prezentacja kandydatów,
b) głosowanie tajne.
33. Wykaz nieruchomości stanowiących własność Gminy Sokółka przeznaczonych

do sprzedaży w 2013 roku.
34. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
35. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad.3
Przyjęcie protokołów:
a) Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XXXVII Sesji z dnia 20 grudnia 2012 r.



b) Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XXXVIII Sesji z dnia 31 grudnia 2012
r.
Rada 17 głosami "za" przy 4 "wstrzymującym się" przyjęła protokół.

c) Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XXXIX Sesji z dnia 23 stycznia 2013 r.
Rada 16 głosami "za" przy 2 "przeciw" i 4 "wstrzymującym się" przyjęła protokół.

Przewodniczący Rady Robert Rybiński udzielił głosu przedstawicielowi kibiców Klubu
Sportowego "Sokół".
Pan Tomasz Pawłowski w imieniu kibiców KS "Sokół" przedstawił oświadczenie odnośnie
decyzji Dyrektora oSiR o likwidacji siedziby Klubu, który znajduje się na terenie Ośrodka
Sportu i Rekreacji. Zwrócił się z uprzejmą prośbą do Rady Miejskiej o pomoc przy
utrzymaniu siedziby Klubu i spowodowanie zmiany decyzji Dyrektora oSiR.

Ad.4
Interpelacje i zapytania radnych.
Radny P.Kułakowski - upomniał się o zapytanie z poprzedniej sesji w sprawie propozycji
Zastępca Burmistrza Bujwickiego z grudnia 2011 r. że wykonanie chodników na ulicy
Spokojnej zostanie wykonane z bieżącego utrzymania dróg. Jednak w trakcie 2012 r. pojawiła
się i została wykonania inna inwestycja wykonania chodników na uLWróblewskiego. Poprosił
Burmistrza o utrzymanie kolejności przy wykonywaniu inwestycji i niech najpierw wykona
inwestycji z 2011 a potem z 2012 r. Druga sprawa dotyczy ostatnich posiedzeń komisji i
poprosił aby Burmistrzowie nie zwalali winy na radnych Rady Miejskiej w sprawach w
których zawinili najbardziej. Jakie działania zostały podjęte i czy podał do organów ścigania
co do firmy Nowa Ekologii która działał na szkodę i gminy i spółki. Oraz proszę podać w
jakich sprawach toczą się postępowanie przeciwko Burmistrzom. Przekazał również wynik
głosowania w sprawie likwidacji spółki ZZO Euro Sokółka., gdyż Burmistrz zarzucił mi
głosowanie na niekorzyść gminy.
Radny D.Matoszko - zapytał kiedy zostanie wprowadzona do budżetu inwestycja odnośnie
monitoringu miejskiego, gdyż Burmistrz na grudniowej sesji zobowiązał się do jak
najszybszego wprowadzenia tego do budżetu.
Radny P.Borowski zapytał Burmistrza kiedy zostanie naprawiona droga i chodnik który został
uszkodzony podczas awarii sieci wodociągowej na uLWróblewskiego na przeciwko
Przedszkola Nr 5. Dodał, że na następnej Komisji Infrastruktury postawie wniosek żeby
inspektorem nadzoru była osoba z odpowiednimi kwalifikacjami, żeby naprawa dokonywana
była systemie "na gorąco". Jak również stworzenie zakładki na stronie miasta gdzie
mieszkańcy będą mogli zgłaszać usterki infrastrukturalne z terenu naszej gminy.
Radny S.Sawicki zapytał, ile będzie kosztowała naprawa samochodu, który został rozbity w
Zespole Szkół Integracyjnych? Kto jest odpowiedzialny za odśnieżanie na terenie miasta.
Dokładnie chodzi o przystanki komunikacji miejskiej przy ul. Kryńskiej i uLKresowej w
okolicach Przedszkola Nr 3 i zakładu Metal-Fach. Przystanki nie są odśnieżane i z chodnika
nie da się wsiąść do autobusu. Radny Sawicki pokazał również przystanki komunikacji w
Białymstoku ,które są odśnieżone prawidłowo. Zapytał również o włączanie oświetlenia
ulicznego w ciągu dnia, jakie to są koszty? Kiedy zostaną przełożone plany wydatków z
programu alkoholowego.
Radny J.Kazimierowicz zapytał o sesje listopadową na której zdjęto projekt uchwały w
sprawie planu zagospodarowania przestrzennego, chodzi dokładnie o działki na ul.
Nadrzecznej kiedy znów zostanie przedłożony ten plan na obrady rady.



Radna J.Bieniusiewicz zapytała jaka kwota w poprzednim roku została przeznaczona na
profilaktykę zwalczanie środków zastępczych i narkomani.
Radny A.Kirpsza zapytał czy jest umowa z PKS odnośnie dowozu dzieci, które jeżdżą tymi
autobusami, bo od początku roku dzieci stoją po godzinie na przystankach. Czy można
wpłyną na PKS aby poczekalnia na dworcu autobusowym była otwarta.? Drugie pytanie
odnośnie orkiestry miejskiej, która grała na pasterce w kościele Św. Antoniego, dlaczego nikt
nie pilnował kiedy oni mogą grać.

Ad.5
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami przedstawił Burmistrz
Stanisław Małachwiej ( w zał. str )
Radny P.Borowski zapytał jaki samochód wygrał w przetargu.
Z-ca Burmistrz K.Szczebiot odpowiedział, że chyba citroen ale na to pytanie mUSI
odpowiedzieć Burmistrz Bujwicki.
Radny S.Sawicki zapytał gdzie można zobaczyć jakiś protokół czy notatkę ze spotkania z
zarządem PPUH Agromech.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że na sesje marca będzie przedstawiona szczegółowa
informacja na ten temat.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie
Spółce ZZO EURO -SOKÓŁKA Sp. z 0.0. w Sokółce w trybie bezprzetargowym
nieruchomości stanowiących własność Gminy Sokółka przedstawił Burmistrz Stanisław
Małachwiej oraz Radca Prawna Danuta Kowalczyk.
Opinie Komisji:
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opina pozytywna w zał. str .....
Komisja Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia negatywna!
wniosek w § 6 ust. l i 2 w zał.str .....
Radny A.Czaplejewicz zgłosił następującą poprawkę.
"§ 6
1. Do obowiązków Dzierżawcy należy prowadzenie działalności w zakresie zbierania,
odzysku, magazynowania i unieszkodliwiania odpadów w taki sposób, aby ilość
zmagazynowanych odpadów w rozliczeniu rocznym obejmującym okres od 1 grudnia do 30
listopada następnego roku, na dzień 30 listopada danego roku nie była większa niż 20.000
(dwadzieścia tysięcy) ton w danym roku rozliczeniowym, a w każdym momencie
prowadzenia przez Spółkę działalności nie była większa niż 20000 (dwadzieścia tysięcy) ton
zmagazynowanych w danym roku.
2. Dzierżawca zobowiązuje się wpłacać roczną kaucję, której wysokość jest
uzależniona od ilości odpadów przyjętych do zmagazynowania w okresie, o którym
mowa w ust. 1 i wynosi:
a) 10% opłaty za zmagazynowane odpady - w przypadku zmagazynowania

od 1.000 ton do 5.000 ton odpadów,
b) 15% opłaty za zmagazynowane odpady - w przypadku zmagazynowanIa

powyżej 5.000 ton do 10.000 ton odpadów,
c) 20% opłaty za zmagazynowane odpady - w przypadku zmagazynowania

powyżej 10.000 ton do 15.000 ton odpadów,
d) 30% opłaty za zmagazynowane odpady - w przypadku zmagazynowania

powyżej 15.000 ton do 20.000 ton odpadów,



na wyodrębniony rachunek prowadzony przez Dzierżawcę, przy czym obie strony
umowy zgodnie postanawiają, że rachunek posiada zastrzeżenie, iż wypłata z
rachunku lub jego likwidacja jest wyłącznym uprawnieniem Wydzierżawiającego,
zaś Wydzierżawiający w wypadku nie wywiązywania się przez Dzierżawcę z
obowiązków określonych w ust. 1 może zaspokoić swoje roszczenia z rachunku bez
zgody Dzierżawcy przy czym kaucja może być wykorzystana przez
Wydzierżawiającego najpóźniej do dnia, w którym pozwolenie na użytkowanie
zakładu zagospodarowania odpadów, o którym mowa w § 2 ust. 2 niniejszej Umowy,
stanie się ostateczne."
Komisja Rolnictwa - opinia negatywna w zał. str .
Przewodniczący ogłosił dyskusję.
Radny lPanasiuk co mamy zrobić, skoro zza Euro Sokółka nas jawnie oszukuje, mówią że
nie przyjeżdżają śmieci a przyjeżdżają, ze Studzianek ciągle jedzie i to coraz więcej. Bym się
głośno nad tym zastanowił, czy mamy tą umowę przedłużyć. Są tylko obietnice a nic sie nie
buduje. Stoimy znowu pod ścianą.
Radny D.Matoszko wyraził swoje zaniepokojenie tym co się dzieje ze spółką zza Euro
Sokółka. Budujemy tylko pola składowe nie budujemy zakładu. Za 5 lat będzie tutaj góra
azbestu.
Radny P.Kułakowski poprosił że po ewentualnym zakończeniu dyskusji ogłosić przerwę na
przedyskutowanie w klubach.
Radny S.Sawicki musimy się zmierzyć z decyzja podjętą w 2011 r. stanęliśmy wtedy pod
ściana co wybrać czy wybrać zło czy wybrać cokolwiek. Podjedliśmy decyzje że nie
rozwiązujemy Spółki a prze to całą prace którą dokonała poprzednia firma przejęła obecna
firma. Burmistrz wtedy chciał zawiązać nowa spółkę ale wtedy nie pokazał konkretnych
planów, skąd pieniądze z kim tego nie wiedzieliśmy. Na dzień dzisiejszy przedłużać
żywotność spółki zaufaliśmy tej firmie. W tej chwili są zrobione plany są pozwolenia są prace
wykonywane wiec cokolwiek się dzieje. Prace rekultywacyjne rozpoczęła dopiero spółka jak
się pojawił nowy udziałowiec. W jaki sposób Burmistrz chce ukarać poprzedniego wspólnika.
Radny Sawicki przedstawił kalkulacje przy wyborze metody opłaty za gospodarowanie
odpadami, gdzie przyjął ilość kilometrów 12. Ja nie protestuje ale nie będę za czymś co jest
nie logiczne. Ale jeśli się powiedziało tak to trzeba dać kolejną szanse. Ta firma przynajmniej
coś zaczęła robić. Pomysł jest również biogazownii, która ma powstać w Sokółce czy tej
biogazownii nie umieścić na terenie wysypiska. Firma nie zainwestuje ani złotówki jeśli nie
będzie uregulowana sytuacja prawna.
Radny Ł.Moździerski przedstawił historie która poprzedziła tą sytuację, gdzie w 2008 r. do
przetargu przystąpiły dwie firmy Nowa Ekologia i Czyścioch. Teraz wiemy że możemy tego
żałować bo Czyścioch przez ten czas postawił piękny zakład w Studziankach. Przez 3 lata
Nowa Ekologia zwolniła śmieci i brała pieniądze które nie wiadomo gdzie w tej chwili są ale
nie możemy mieć do nikogo pretensji. W 2011 r podjęliśmy decyzje żeby dać szanse jeszcze
jedną dla tej spółki ale z jednej przyczyny bo istniał już projekt na budowę zakładu i decyzje
środowiskową. W tej chwili spółka zmierza się z nałożonymi decyzjami o potężnych karach.
w tej chwili nie mamy innego wyjścia, jeśli nie uchwalimy tej uchwały to firma nie
zainwestuje ani złotówki.
Radna J.Bieniusiewicz w 2010 r. dyskutowaliśmy na temat umowy dzierżawy, wówczas
wszystkie moje argumenty kontrola, co z kruszywem i jestem bardzo usatysfakcjonowana że
w tej umowie zostały uwzględnione. W trzech miejscach zostały dodane przepisy i paragrafy
że przedsiębiorca poddaje się kontroli w zakresie ewidencjonowania odpadów przedmiotu
dzierżawy czego nie zawierała poprzednia umowa. Jeśli ktoś prosi i otwiera się na kontrole to
znaczy że nie ma nic do ukrycia. Człowiek powinien być odpowiedzialny w swoich
działaniach i jeśli raz powiedzieliśmy tak to trzeba teraz też dać szanse. Zapytała



przedstawicieli firmy czy były kontrole Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska bo
w poprzednich protokołach było mnóstwo zastrzeżeń. Jakie przyjęliśmy zobowiązania i ile
zostało na dzień dzisiejszy spłacone? Co przedsiębiorca do tej pory zrobił?
Radny W.Gieniusz zapytał odnośnie zapisów że śmieci z terenu gminy Sokółka będą
przyjmowane za pół ceny.
Radny S.Sawicki zgłosił wniosek w § 4 ust. 2 pkt. 2 dodać słowa "gmin województwa
podlaskiego" .
Radny P.Kułakowski po raz kolejny raz radni mają podjąć decyzji o zabezpieczenie interesów
udziałowca ZZO Euro Sokółka. Ani razu udziałowiec nie postarał się przekonać radnych ze
ma dobre chęci. Za czasów Nowej Ekologii byliśmy na śmietnisku i stały jakieś maszyny cos
się tam działo. W chwila kiedy zmienił się udziałowiec to zniknęły wszystkie urządzenia nie
ma nic. Udziałowiec nie wykazuje się czymkolwiek żeby przekonać osoby które tak
nieprzychylnie się wypowiadają na temat spółki. W tym momencie po wybudowaniu zakładu
w Studziankach otrzymujemy tylko odpadki. Nie spodziewajmy się ze po wybudowaniu
zakładów tam będą inwestować tu w Sokółce. W tej chwili brakuje im tylko miejsca żeby
odpady po odzyskaniu śmieci gdzieś rozłożyć. Nie ma takiej możliwości żeby ta firma
budowała sobie konkurencyjny zakład. Radni poprzedniej kadencji podejmujący decyzje o
współpracy z Nową Ekologie tez mieli mydlone oczy tak jak my. Była obietnica że
mieszkańcy z terenu gminy Sokółka będą mieli odbierane śmieci za darmo a my teraz
będziemy podejmować decyzje o ustaleniu stawkę dla mieszkańców za odbiór odpadów.
Przeanalizujcie taka sytuacje że kadencja kończy się za 2 lata i przyjdą następni radni którzy
będą chcieli wsadzić do więzienia radnych tej kadencji i radnych poprzedniej kadencji za
podejmowane decyzji. A prawda jest taka że na radnych się za każdym razem wymusza taką
decyzję żeby zabezpieczyć interesy udziałowca ZZO Euro Sokółka a nie interesy
mieszkańców naszej gminy.
Radna IBieniusiewicz powiedziała, że wczoraj zwróciła się o dokument umowy współpracy,
nie dostałam tego bo radca prawna powiedziała żeby pisać wniosek o udostępnienie
informacji publicznej. Tonie jest mydlenie oczu tylko jawne manipulowanie. Nie udostępnia i
utrudnianie dokumentów kiedyś radni są zainteresowani świadczy o tym ze Burmistrz ma cos
do ukrycia. Poprosiła o przedstawianie alternatywę nie podjęcia dzisiaj tej uchwały, jakie
będą skutki dla gminy i dla przedsiębiorcy.
Radna J.Wysocka zapytała kiedy zapisy umowy będą spójne z tym co jest nam obiecane i z
tym co jest obecnie na wysypisku.
Radny D.Matoszko zapytał jakie gmina posiada solidne zabezpieczenie na budowę zakładu,
że jeśli w przypadku nie powodzenia inwestycji będziemy mieli zapewnione środki na to żeby
pozbyć się śmieci.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że w żadnym momencie nie stawił radnych pod ścianą i nie
wymuszał podejmowania decyzji. Jesteśmy dorosłymi ludźmi i bierzemy odpowiedzialność
za podejmowania decyzji. Decyzja była suwerenna i wspólna. To nie jest nowa umowa
dzierżawy, możemy jej nie przyjąć i wtedy pozostaje stara umowa. Nowe zapisy pojawiły się
w trakcie z tych doświadczeń które nabyliśmy przez te lata. jednym z zabezpieczeń które
posiadamy są właśnie zapisy w nowej umowie, gdzie mamy określone jak postępować gdy
udziałowiec nie wykona zadania. Ta umowa to nie jest przedłużanie tylko warunki które są
zawarte w niej utwardzają obie strony w budowie tego zakładu.
Radny J.Saciłowski powiedział, że mamy już pewne doświadczenie co do zabezpieczeń bo
mieliśmy już weksel bez pokrycia i mieliśmy już list intencyjny. Bardzo byśmy prosili żeby
nie zarzucać nam że czegoś nie rozumiemy tylko o wytłumaczenie tak żebyśmy z pełną
świadomością podjęli decyzje.



Radny S.Pałusewicz jeśli tego nie przYJmIecIe teraz to zaczniemy od początku, bo
alternatywny innej nie ma. Jest to tak poważny temat że Przedstawiciele Euro Sokółka
powinni na bieżąco nas informować o postępach tego zadania.
Robert Międrzejewski przedstawiciel MPK Ostrołęka poinformowała, że w tej chwili chcemy
przedstawić kilka faktów i rozwiać kilka mitów które krążą wokół ZZO Euro.
Pan Leszek Mentel przedstawił najważniejsze fakty dotyczące spółki i odpowiem na pytania
zadane przez radnych. Stan firmy jaki przyjęliśmy, otrzymaliśmy dokumenty z których
wynikało że: Bilanse firmy były rozchwiane, zadłużenie na stan przejecie udziałów
ostatecznie po przeanalizowaniu wszystkich dokumentów było 4 800 000 zł., stan konta był
zerowy. Dokumentacja praktycznie nie istniała, znajdował się w trzech miejscach w
Białymstoku, zajmowało nam to 2-3 miesiące. W tej chwili jest dokumentacja kompletna.
Proszę nie mieć pretensji że nic nie robiliśmy przez ten czas. My porządkowaliśmy to co
zastaliśmy po przejęciu udziałów. Były przyjmowane wyłącznie odpady po bardzo niskiej
cenie w bardzo dużych ilościach a przerób był w minimalnych ilościach. Po uzyskaniu
wszystkich dokumentacji deklaracja była ze jest 105 tys. ton a okazało się ze jest 157 tys. ton.
Kolejna sprawa która zbiła nas z nóg to fakt że wszystkie budowlane które są na wysypisku są
nielegalne. Walczyliśmy 1,5 roku z Nadzorem Budowlanym i ostatecznie musieliśmy
rozebrać urządzenia i hale które były na wysypisku. Po przejęciu udziałów, konkurencja nie
śpi i zwaliły się do spółki wszystkie kontrole jakie są możliwe, WIOS, Policja, Prokuratura,
Urząd Kontroli Skarbowej, PIP itd. Cała kadra została zaangażowana do 7 kontroli i do
bronienia się. Wszystkie kontrole i ochrony środowiska, prokuratur czy policja i inne,
wszystkie kontrole i wszystkie protokoły są pomyślne dla firmy. Ponieważ po przejęciu spółki
zaczęliśmy porządkować wysypisko. Ogrodziliśmy, rozpoczęliśmy rekultywację, ponieśliśmy
koszty na samą rekultywacje i uporządkowanie wysypiska 250 tys. zł. Zaczęły się pożary,
wtedy nie było monitoringu teraz jest monitoring i przestały się śmieci palić. Same pożary
kosztowały nas 350 tys. zł. Budowa drugi dojazdowej następne 150 tys. zł. Z 4800000 zł. na
dzień dzisiejszy zadłużenia spółka zeszła do poziomu 2 300 000 zł. Po przejęciu udziałów
było złożone zamówienie na projekt budowlany ale przez rok nic się nie działo. Od razu
złożyliśmy wniosek o pozwolenie na budowę, zapłaciliśmy 280 tys. zł. W tej chwili
posiadamy już pozwolenie na budowę, rozpoczęliśmy już budowę. Co do przyjmowania
śmieci. Wstrzymane jest przyjmowanie śmieci, a na dzień dzisiejszy zgodnie z dokumentacja
przerobiliśmy w Studziankach 30 tys. ton. Koszt korporacji to jest 3 750 000 zł. W każdej
chwili możemy Państwu pokazać dokumenty nic nie ukrywamy. Jeśli dzisiaj wiedzielibyśmy
o tych problemach to nigdy byśmy tu nie inwestowali. W tej chwili wysypisko jest
prowadzone zgodnie z normami, zgodnie z prawem. naszym błędem było to ze po kolei nie
informowaliśmy. Myślę że już od następnej sesji będzie prezes Państwa informował o tym. co
do kar. UKS naliczył kary 38 mln zł. kary. Walka trwała pół roku i wszyscy są zajęci ta
sprawa, 3 kancelarie prawne, dwie z Białegostoku i jedna z Warszawy. Obroniliśmy się od
tego. W tej chwili trwa jeszcze walka o 18 mln zł. staramy się również od tego obronić. Ten
zakład powstanie ale przez te dwa lata jest walka przed kontrolami karami, porządkowanie no
i to ze nie było pozwolenia na budowę.
Pan Wiesław Szwaczko dodał, że był naprawdę komplet kontroli w spółce. Co do przywozu
śmieci. Odpadów komunalnych zmieszanych nie przyjmujemy już od pół roku. Przyjmujemy
tylko odpady które są potrzebne do budowy pokrywy rekultywacyjnej. Jedyny wyjątek to
były odpady zmieszane przyjęte na prośbę proboszcza po okresie Wszystkich Świetnych.
Będzie budowany cały zakład, który będzie się składał z 3 instalacji to będzie status RIPOK,
pole składowe, kompostowni i instalacji do mechaniczo-biologicznego przetwarzania
odpadów. Zaczynamy od pól składowych, potem kompostowni i na końcu zakład. Będziemy
budowali cały zakład. Zaczynamy od pół składowych ale tylko dlatego że Wojewódzki Plan
nakłada na Sokółce status instalacji zastępczej. Propozycja zmiany § 4 ust. 2 i pkt. 2



proponuje nie zmieniać tego zapisu gdyż w Wojewódzkim planie Gospodarki Odpadami
wyraźnie jest zapisane z jakich rejonów województwa możemy przyjmować odpady. Nie
możemy przyjmować śmieci z innych województw. Co do braku instalacji maszyn. Zgodnie z
decyzja nadzoru budowlanego musieliśmy zdemontować, a drugi argument jest fakt że mamy
instalacje w Studziankach gdzie mamy wysokie procent odzysku. Co do informacji dysponuj
na bieżąco i chętnie udzielę informacji.
Pan Robert Międrzejewski podsumował wystąpienia przedmówców. Przypomniał o grupie
kapitałowej MPK Ostrołęka w skład którego wchodzi Spółka Czyścioch i Czyścioch bis.
Przychody to są 71 mln. zł. zysk operacyjny to jest 8 mln zł. suma bilansowa czyli aktywa i
pasywa prawie 90 mln. zł. Większej gwarancji dla bezpieczeństwa inwestycji nie możemy już
zagwarantować. Nasze doświadczenie tez powinno być dowodem bezpieczeństwa. Nasz
grupa kapitałowa dysponuje dwoma RIPOk-ami w Ostrołęce i RIPOK w Studziankach. Ten
ostatni dostał miano najnowocześniejszego w Europie. Ryzyko finansowe jest ogromne. 150
tys. ton odpadów zgromadzonych koszt utylizacji tych odpadów to 30 mln zł. Potencjalna
kara to jest 17 mln zł. bronimy się ale nie wiemy czy się nam uda. Planowa inwestycja to jest
28 mln. zł. 75 mln. zł. łącznie to jest po naszej stronie, ryzyko biznesowe. I jeśli istnieją
stwierdzenia co do wiarygodność i braku ryzyka to jest ono ogromne. Żaden z naszych
projektów nie jest obarczone takimi kosztami. Stop a zwrotu tej inwestycji to jest 7 lat. Po 7
latach będziemy mieli pierwszą złotówkę. Korzyści dla gminy. Pozbycie się balastu 150 tys.
łz które ciąża na właścicielu nieruchomości to jest 30 mln zł. Oszczędności z tytułu niższych
opłat, które musicie ustalić to jest kwota około mln zł. Około 1 mln zł. to są wpływy z
różnych tytułów i podatków które spółka musi płacić. To są zyski dla gminy. Na ten rok
spółka Euro Sokółka zakończy rok stratą 1,5 mln zł. Proszę pamiętać że nakłady poniesione
na uporządkowanie zakładu wyniosła 8 mln zł. To jest kwota która można było już rozpocząć
inwestycje, Niestety ona poszła w próżnie.
Radny ACzaplejewicz ile zostało już wywiezione śmieci do Studzianek i czy spółka ma w tej
chwili pola składowe do depozytu balastu na terenie Podlasia.
Pan Leszek Mentel na dzień dzisiejszy wywieźliśmy ok. 30 tys. ton. Czy chcemy czy nie
musimy to wywozić bo kończy im się termin magazynowania. Jeśli byśmy tego nie wywozili
to kara dzienna to jest 26 tys. zł. Studzianki mają wysypisku na przeciw swojego zakładu.
Radny S.Sawicki podtrzymuje swój wniosek.
Pan Leszek Mente1, dodał, ze możemy zapisać, bo i tak z tego punktu i tak nie skorzystamy,
bo prawo przewiduje skąd mogą przyjeżdżać śmieci. a jeśli chodzi o zmniejszanie odpadów,
to i tak nie możemy dopuścić do tego żeby magazynować te odpady bo to jest duży koszt dla
spółki.
Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Czaplejewicza
"§ 6
l. Do obowiązków Dzierżawcy należy prowadzenie działalności w zakresie zbierania,
odzysku, magazynowania i unieszkodliwiania odpadów w taki sposób, aby ilość
zmagazynowanych odpadów w rozliczeniu rocznym obejmującym okres od 1 grudnia do 30
listopada następnego roku, na dzień 30 listopada danego roku nie była większa niż 20.000
(dwadzieścia tysięcy) ton w danym roku rozliczeniowym, a w każdym momencie
prowadzenia przez Spółkę działalności nie była większa niż 20000 (dwadzieścia tysięcy) ton
zmagazynowanych w danym roku.
2. Dzierżawca zobowiązuje się wpłacać roczną kaucję, której wysokość jest

uzależniona od ilości odpadów przyjętych do zmagazynowania w okresie, o którym
mowa w ust. 1 i wynosi:
a) 10% opłaty za zmagazynowane odpady - w przypadku zmagazynowania

od 1.000 ton do 5.000 ton odpadów,



b) 15% opłaty za zmagazynowane odpady - w przypadku zmagazynowania
powyżej 5.000 ton do 10.000 ton odpadów,

c) 20% opłaty za zmagazynowane odpady - w przypadku zmagazynowania
powyżej 10.000 ton do 15.000 ton odpadów,

d) 30% opłaty za zmagazynowane odpady - w przypadku zmagazynowania
powyżej 15.000 ton do 20.000 ton odpadów,

na wyodrębniony rachunek prowadzony przez Dzierżawcę, przy czym obie strony
umowy zgodnie postanawiają, że rachunek posiada zastrzeżenie, iż wypłata z
rachunku lub jego likwidacja jest wyłącznym uprawnieniem Wydzierżawiającego,
zaś Wydzierżawiający w wypadku nie wywiązywania się przez Dzierżawcę z
obowiązków określonych w ust. 1 może zaspokoić swoje roszczenia z rachunku bez
zgody Dzierżawcy przy czym kaucja może być wykorzystana przez
Wydzierżawiającego najpóźniej do dnia, w którym pozwolenie na użytkowanie
zakładu zagospodarowania odpadów, o którym mowa w § 2 ust. 2 niniejszej Umowy,
stanie się ostateczne."
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
Wniosek radnego S.Sawickiego o dopisanie w § 4 ust. 2 pkt. 2 słów "innych gmm
województwa podlaskiego"
Radni 20 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęli wniosek.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały 1 poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 15 głosami "za" przy 5 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XL/276/13

w zał. str. .

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Sokółka przedstawił
Burmistrz Stanisław Małachwiej .
Opinie Komisji:
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opina pozytywna!wniosek o ustalenie stawek
5 zł. za odpady segregowane i 8 zł. za odpady zmieszane w zał. str .....
Komisja Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia pozytywna!
wniosek o ustalenie stawek 5 zł. za odpady segregowane i 8 zł. za odpady zmieszane w
zał. str.....
Komisja Rolnictwa - opinia pozytywna! wniosek o ustalenie stawek 5 zł. za odpady
segregowane i 8 zł. za odpady zmieszane w zał. str .
Radny Ł.Moździerski zapytał o zapisy z umowy z ZZO Euro czy nadal obowiązuje ta stawka
50% za śmieci z gminy Sokółka.
Burmistrz S.Małachwiej na dzień dzisiejszy będzie robiony przetarg na odbiór śmieci i nie
wiemy gdzie one pojadą.
Radny J.Saciłowski odniósł się do kwoty 5 zł. i 8 zł. bo ja stawiałem na Komisjach taki
wniosek. Opierałem się na wyliczenia. Jeżeli mamy lokale usługowe w jaki sposób mamy ich
obciążać? Proponowana przez Burmistrza jest bardzo wysoka stawka. Jeśli teraz wychodzi
średnio 5 zł. na osobę a w przypadku zabudowy wielomieszkaniowej jest 6,50 zł. na osobę i ta
kwota zabezpiecza cenę dzierżawy pojemników. Nie ma mowy nigdzie kto ma zadbać o
pojemniki dla mieszkańców. Przy opłatach segregowanych odpad staje się zyskiem.



Radna J.Wysocka poparła wniosek radnego Jerzego Saciłowskiego. Biorąc pod uwagę
wyliczenia jakie przedstawiła firma MPO w Sokółce i tam wychodzi 6 zł. miesięcznie. A
przecież na terenie Sokółki są trzy firmy świadczące takie usługi. A teraz będzie tylko jedna
firma świadcząca usługi dla całej gminy a duży może więcej.
Radny W.Gieniusz przedstawił stawkę jaka w tej chwili płaci gdzie za pojemnik 120 l płaci
15 zł. miesięcznie przy 4 osobach zameldowanych. A stawka przedstawiona przez Burmistrza
jest za wysoka dla mieszkańców.
Radny J.Kazimierowicz przedstawił sytuację kiedy ludzie nie złożą deklaracji, bo mieszkańcy
są za granicą są pustostany. Czy gmina będzie miała prawo dofinansować tych
najbiedniejszych mieszkańców czy też nie?
Radny S.Sawicki powiedział że nie zgadza się z wyliczeniami radnego Saciłowskiego.
Zgadzam się z Burmistrzem że ta stawka 5 zł. i 8 zł. jest absurdalna. Ja chętnie za nimi
zagłosuje ale jeśli Pan obniży koszty administracyjne spółdzielni mieszkaniowej. Pan narzuca
burmistrzowi zmienienie stawki przyjmując swoje założenia. Pan ma dane ze spółdzielni
mieszkaniowej. Radny Sawicki przedstawił wyliczenia stawek zaproponowanych przez
radnego Saciłowskiego na rzutniku. Z tych stawek 5 zł. i 8 zł. zysk firma odbierająca śmieci
będzie miała 27 tys. zł. Proszę pokazać jaka firma przystąpi do tego przetargu. Jeśli to była
by to firma gminna to zgadza się mogła by startować. Ale w tych wyliczeniach nie ujął
ściągalności, ilości wpłat itd. Radny przedstawił wyliczenia przy stawkach 7 i 13 zł.
zaproponowane przez radnego Pałusewicza. i przy tych wyliczeniach już firma mogła by się
zastanowić bo wyrobiła by zysk. Radny Sawicki przedstawił wyliczenia do zaproponowanych
stawek 6 zł. i 11 zł. Ja tu przyjąłem że będziemy wozić śmieci do zza Euro Sokółka dlatego
warto było walczyć i uchwalić tą umowę. Dlaczego Pan Saciłowski proponuje jeszcze mniej
niż płaci w tej chwili? Gdzie gmina jeszcze więcej będzie musiała się zaangażować,
pojemniki, obsługa sytemu, PSZOK itd. Trzeba doliczyć pewnie koszty które są zwiane z tym
system. Zgadzam się ze te stawki są super ale patrzmy realnie.
Radny J.Saciłowski zaprosił radnego Sawickiego na walne zgromadzenie i porozmawiamy na
temat kosztów w spółdzielni. Odnośnie zysków dla firm które będą świadczyć te usługi to
tam nie ma zysków to jest podatek. Moje ceny wzięły się od osób nie zameldowanych tylko
na podstawie oświadczeń mieszkańców o ilości osób faktycznie zamieszkałych. Na koniec
grudnia 2012 r. było 5700 osób zamieszkałych a zameldowanych około 8000 osób.
Wyliczenia nie wzięły się z sufitu i wiemy jak się zachowuje statystyka i jaka ilość śmieci jest
wywożona z terenu spółdzielni. W tej chwili jest nowelizacja ustawy i dopuszczalne będzie
zróżnicowanie stawek, dopłaty dla mieszkańców i ureguluje sprawę zakupu pojemników.
Pierwsze półrocze pokaże czy te stawki są wystarczające czy nie jeśli będzie trzeba dopłacić
to się dopłaci. Ale jeśli przyjmiemy wyższe to nikt ich potem nie obniży.
Burmistrz S.Małachwiej dodał, że wszyscy starają się dobrze liczyć ale te wyliczenia są
różne. Przedstawiłem stawki z innych gmin i przyjęli zdecydowanie wyższe niż tutaj
proponowane. Podziękował radnemu Sawickiemy i Kazimierowiczowi za takie podjecie do
tematu. Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej nie przyjął wszystkich elementów do swoich
obliczeń, nie wziął kosztów transportu, kosztów utrzymania PSZOKu. W przeciągu trzech
miesięcy będziemy robić przetarg i już będziemy widzieć czy oferta złożona przez firmę
będzie mieścić się w tych wyliczeniach. Proszę radnych żeby poparli chociaż stawki radnego
Sawickiego bo i tak będą one najniższe w naszym powiecie. duża grupa przy tych stawkach
proponowanych przez urząd i przez radnego Sawickiego skorzysta pozytywnie, bo dzisiaj
płacimy od pojemnika a jest duża liczba gospodarstw jednoosobowych, które skorzystają na
tym bo będą płacić mniej niż teraz.
Radny S.Pałusewicz dodał, że w tej chwili poruszamy się we mgle bo na dzień dzisiejszy nie
wiemy ile mieszkańców złoży deklaracje. Bo nie doszukałem się instrumentu prawnego co
grozi jeśli ktoś nie podpisze deklaracji. wiec 20 % mieszkańców będzie tego unikać. Druga



sprawa to nas ratuje to ze mamy pół roku na sprawdzenie jak to będzie wyglądało. Kończmy
dyskusje przegłosujmy stawki i zobaczymy jak to dalej będzie.
Radny S.Sawicki powiedział, ze wycofa swój wniosek ale pod warunkiem, że tą różnicę
miedzy stawkami zaproponowanymi przez radnego Saciłowskiego a tym co ja
zaproponowałem pokryje spółdzielnia mieszkaniowa.
Radny J.Saciłowski ponownie zaprosił na posiedzenie do spółdzielni mieszkaniowej.
Radny D.Matoszko powiedziała, ze pierwszy raz spotyka się z sytuacją gdzie radny walczy o
wyższe stawki. Cały czas chcemy żebym mieszkańcy płacili mniej. I nie rozumiem skąd się
biorą stawki sceptyczne głosy, zawsze coś podnosimy spróbujmy ustalić te stawki mniejsze.
Radny W.Gieniusz zapytał czy nie możemy ustalić stawek od faktycznej ilości wywożonych
śmieci, są samochody z wagą itp. I wtedy nie będzie żalu bo zapłacimy za faktyczną wagę.
Burmistrz S.Małachwiej odniósł się do propozycji radnego Gieniusza że jest to dobry pomysł
ale ustawodawca tego nie przewidział. To ma być opłata która będzie wystarczająca na
funkcjonowanie tego całego systemu.
Radny S.Sawicki poprosił radnego Saciłowskiego żeby wziął pod uwagę współczynnik błędu.
Radny J.Saciłowski zapytał co będzie działo się z opłatami jeśli kilku właścicieli
mieszkańców w budynkach wielorodzinnych nie wyrazi chęci na segregacje?
Radny T.Grynczel zgłosił wniosek o zamkniecie dyskusji, ze względu na polemikę kilku
radnych.
Prezes MPO Sokółka Krystyna Puciłowska dodała, że według obliczeń jakie ona dokonała to
stawka wychodzi 6,50 zł. na osobę
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Grynczela o zamkniecie dyskusji.
Radni 20 głosami "za" przy l "wstrzymujących się" zamknęli dyskusję.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Jerzego Saciłowskiego o ustalenie
stawek 5 zł. i 8 zł.
Radni 13 głosami "za" przy 7 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" przyjęli wniosek.
Wniosku radnego Sawickiego nie ma potrzeby głosować bo przeszedł wniosek radnego
Saciłowskiego.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 12 głosami "za" przy 9 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XL/277/13

w zał. str .

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości położonych na
terenie Gminy Sokółka.
Opinie Komisji:
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opina pozytywna w zał. str .....
Komisja Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia pozytywna w
zał. str .....
Komisja Rolnictwa - opinia pozytywna w zał. str .

Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.



Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XL/278/l3

w zał. str .

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie
Gminy Sokółka.
Opinie Komisji:
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opina pozytywna w zał. str. ....
Komisja Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia pozytywna w
zał.str. ....
Komisja Rolnictwa - opinia pozytywna w zał. str .
Radny J.Saciłowski zapytał odnośnie § 2 w sprawie deklaracji i prosiłbym o wyjaśnienie
Radcy Prawnej.
Radca Prawna ustaliliśmy ze § 2 będzie brzmiał: "Dokumentem potwierdzającym dane
zawarte w deklaracji jest oświadczenie właściciela nieruchomości a w budynkach
wielorodzinnych osoby posiadające tytuł prawny do lokalu o liczbie osób zamieszkujących."
Radny J.Saciłowski potwierdził że satysfakcjonuje taki zapis.
Radca Prawna D.Kowalczyk dodała, że prosiła by również o zmianę w punkcie G deklaracji
chodzi o pouczenie, proponujemy zmianę: "Oświadczam iż są mi znane przepisy kodeksu
Karnego Skarbowego o odpowiedzialności za podanie danych niezgodnych z
rzeczywistością. Oświadczam że dane podane w deklaracji są zgodne z rzeczywistością."
Radny J.Saciłowski - Kto składa deklaracje w przypadku lokali usługowo-użytkowych?
Burmistrz S.Małachwiej ten system dotyczy tylko mieszkań indywidualne a każdy kto
świadczy usługę czy firma będzie podpisywać indywidualne umowy z firmą.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski w § 2.
Radni jednogłośnie przyjęli poprawkę.
Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę w punkcie G deklaracji.
Radni jednogłośnie przyjęli poprawkę.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały 1 poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.
Radni 21 głosami "za" przyjęli projekt uchwały.
Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.
W związku z faktem iż Wiceprzewodniczący wydali niewłaściwe karty do głosowania
postanowiono iż należy powtórzyć głosowanie i poprosił radny o ponowne przegłosowanie i
potwierdzenie na właściwych kartach do głosowania.
Wiceprzewodniczący ponownie rozdali karty do głosowania.
Radny Ł.Moździerski zapytał co teraz jeśli radny Kazimierowicz przekreślił kartę do
głosowania.
Radca Prawny D.Kowalczyk zaproponowała żeby przewodniczący rady złożył wniosek o
reasumpcje głosowania, przegłosować przygotować ponownie karty do głosowania żeby nie
było wątpliwości.
Przewodniczący Rady R.Rybiński poddał pod głosowanie wniosek o reasumpcję głosowania.
Radni 17 "za" przy 2 "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" uznali iż głosowania z punktu 9 i 10
zostaną przeprowadzone po przygotowaniu nowych kart do głosowania.

Ad.lO
Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w
zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych.



Ad. H
Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad sprawiania pogrzebu przez Gminę Sokółka.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. ....
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - w zał. str .....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XL/279/13

w zał. str. .

Ad.12
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Sokółce na 2013 rok.
Opinie Komisji:
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opina pozytywna w zał. str .....
Komisja Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia pozytywna w
zał.str. ....
Komisja Rolnictwa - opinia pozytywna w zał. str. .....
Komisja Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał.str ....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały 1 poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XL/280/13

w zał. str .

Ad.13
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Sokółce
narok 2013.
Opinie Komisji:
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opina pozytywna w zał. str .....
Komisja Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia pozytywna w
zał. str.....
Komisja Rolnictwa - opinia pozytywna w zał. str .
Komisja Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał.str ....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XL/281113

w zał. str. .

Ad.14
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w
Sokółce na rok 2013.



Opinie Komisji Rewizyjnej - opinia pozytywna w zał. str. ....
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały I poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XL/282/13

w zał. str .

Ad.15
Projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Miejskiej w Sokółce w sprawie zapowiadanej
likwidacji połączeń kolejowych na trasie Suwałki-Augustów-Sokółka przedstawił Burmistrz
Stanisław Małachwiej .
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XL/283/13

w zał. str. .

Ad.16
Projekt uchwały w sprawi skargi Pana Adama Stanisława B. na Burmistrza Sokółki
przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Tomasz Grynczel.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XL/284/13

w zał. str .

Ad.17
Projekt uchwały w spraWIe skargi Pana Andrzeja S. na działalność Dyrektora Zakładu
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej oraz Burmistrza Sokółki przedstawił
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Tomasz Grynczel.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 18 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XL/285/13

w zał. str .

Ad.18
Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady
Miejskiej w Sokółce- odwołanie radnego Dariusza Matoszko.
Dyskusji nie było.



Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały 1 poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 14 głosami "za" przy 7 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XL/286/13

w zał. str. .

Ad.19
Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i
Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sokółce- odwołanie radnego Piotra Borowskiego.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 14 głosami "za" przy 7 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XL/287/13

w zał. str .

Ad.20
Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sokółce-
odwołanie Tomasza Grynczela.
Radny T.Grynczel podziękował radnym za prace w Komisji Rewizyjnej.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 15 głosami "za" przy 6 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XL/288/13

w zał. str. ......

Ad.21
Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sokółce-
odwołanie Piotra Kułakowskiego.
Radny P.Kułakowski podziękował radnym za prace w Komisji Rewizyjnej.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 15 głosami "za" przy 6 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XL/289/13

w zał. str .

Ad.22
Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i
Sportu Rady Miejskiej w Sokółce - odwołanie radnego Roberta Rybińskiego.
Przewodniczący Rady podziękował za prace w Komisji Oświaty.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.



Radni 16 głosami "za" przy 5 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XL/290113

w zał. str. .

Ad.23
Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i
Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sokółce- powołanie radnego Jerzego
Kazimierowicza.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XL/291113

w zał. str .

Ad.24
Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady
Miejskiej w Sokółce - powołanie Piotra Kułakowskiego.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 14 głosami "za" przy 7 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XL/292113

w zał. str. .

Ad.25
Projekt uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sokółce-
powołanie radnego Dariusza Matoszko i Piotra Borowskiego.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 15 głosami "za" przy 6 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XL/293113

w zał. str. .

Ad.26
Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
w Sokółce.
Przewodniczący Rady Robert Rybiński poprosił członków Komisji Rewizyjnej o zgłaszanie
kandydatów.
Radny Piotr Borowski zgłosił radnego Dariusza Matoszko.
Radny D.Matoszko wyraził zgodę na kandydowanie.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 14 głosami "za" przy 1 "przeciw" i 6 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XL/294/13



Ad.27
Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju
Gospodarczego Rady Miejskiej w Sokółce.
Przewodniczący Rady Robert Rybiński poprosił członków Komisji Finansów o zgłaszanie
kandydatów.
Radny J.Wierzbicki zgłosił radnego Piotra Kułakowskiego.
Radny P.Kułakowski wyraził zgodę na kandydowanie.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 14 głosami "za" przy l "przeciw" i 6 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XL/295/13

w zał. str .

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie
Gminy Sokółka.
Powtórka głosowania.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XL/296/13

w zał. str .

Ad.lO
Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w
zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XL/297113

w zał. str. .

Ad.28
Powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania tajnego.
Przewodniczący Rady R.Rybiński poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.
Radny D.Matoszko zgłosił Piotra Borowskiego.
Radny P.Borowski nie wyraził zgody.
Radny J.Wierzbicki zgłosił radnego Piotra Kułakowskiego.
Radny P.Kułakowski wyraził zgodę.
Radny S.Pałusewicz zgłosił radnego Jerzego Kazimierowicza.
Radny J.Kazimierowicz wyraził zgodę.
Radny P.Kułakowski zgłosił radnego Dariusza Matoszko.
Radny D.Matoskzo wyraził zgodę.



Przewodniczący Rady R.Rybiński poddał pod głosowanie skład Komisji Skrutacyjnej w
osobach: Piotr Kułakowski, Jerzy Kazimierowicz i Dariusz Matoszko.
Radni 18 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" przyjęli skład Komisji Skrutacyjnej.
Przewodniczący Rady poprosił o ukonstytuowanie się Komisji Skrutacyjnej.

Ad.29
Odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Sokółce Pana Władysława Kazimierza
Bieszczad.
Radny J.Kazimierowicz powiedział, że jest to złośliwość. Jeżeli państwo przy odwołaniu
piszecie że nie równo traktowaliśmy radnych. A obecny Przewodniczący już przy pierwszych
krokach swojej działalności popełnia błąd i nierówno traktuje radnych. Gdyż adresowane
pismo Pan Robert Rybiński Przewodniczący Rady Miejskiej sam podpisuje te pismo. Pan
powinien być przewodniczącym wszystkich radnych i nie powinien podpisywać tego pisma.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Jerzy Kazimierowicz odczytał Protokół Komisji z
wyboru Przewodniczącego Komisji.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjn~j Jerzy Kazimierowicz przedstawił zasady głosowania
oraz sposób głosowania polegający na odczytywaniu kolejno nazwisk radnych, którzy będą
otrzymywali karty do głosowania i będą mogli głosować w miejscu do tego wyznaczonym.
Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne.
Przewodniczący Rady R.Rybiński poprosił w między czasie kiedy komisja będzie ustalać
wynika głosowania aby Pan Burmistrz odpowiedział na interpelacje i zapytania radnych.
Burmistrz S.Małachwiej odpowiedział na zapytania interpelacje:
z poprzedniej sesji zapytanie radnego Kazimeirowicza odnośnie ul.Witosa i chodników
zwiększania opłat dla tych co nie musza odśnieżyć. To ustawodawca ustalił że jeśli jest pas
zieleni to nie musi odśnieżać. Podobnie przy podatku od nieruchomości nie ma ustawowych
zapisów które by pozwalały na to aby zastosować ulgi w podatku dla emerytów i rencistów.
Odnośnie kupna biletów miesięcznych w PKS, placówka została zlikwidowana, ale
prowadzimy rozmowy z PKP na temat przejęcia budynku to wtedy może te warunki się mogą
poprawić. Zapytanie radnego Rybil1Skicgo odnośnie wywozu żwiru na drodze krajowej,
mamy stały kontakt z CJDDKiA, i rOI..ilawialiśmy żeby w jednym miejscu był wyjazd z tych
żwirowni ale nie wierny jaka jest S/,lisa na to. co do TOI-TO I była taka sytuacja a nie inna i
na prośbę naszą ustawiliśmy te 1'01-'1 ure. To ustawiała firma losowo.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnl'j Radny Jerzy Kazimierowicz odczytał protokół Komisji
Skrutacyjnej z przcprowadzoll':,') głosowania tajnego w sprawie odwołania
Wiceprzewodniczącego Rady WI,I'!~!shwa Kazimierza Bieszczada.
Przewodniczący Korni, iSkrUI 'j'-! poinformował iż w głosowaniu tajnym radni 12
głosami "za" przy 8 " 7CC:\\," i i \Sll'rymującym się" odwołali radnego Władysława
Bieszczada z funkcji W:,' , lrZC\\;\" cego Rady Miejskiej.

~':i( Nr XL/298/13
,\I zał. str. .

Radny Władysław Bies/:'7:1c! p(11,' ,l: ':lI wszystkim radnym za prace. A do kolegów którzy
mnie odwołali to ja na: " : ic wszedłem i społeczeństwo doceni pewne roszady
które się w radzie dziei'

Ad.30
Wybór Wiceprzewodnic7:lcego H:Idy ~> l :cjskiej w Sokółce.
a) zgłaszanie i prezenta c ':j. kand \,; ,,,,
Radny Ł.Moździerski /, ip c Wysocką i podziękował jednocześnie wszystkim
radnym za prace swoj:.)



Radna J.Wysocka wyraziła zgodę na kandydowanie.
Radna J.Bieniusiewicz zgłosiła radnego Sławomira Sawickiego.
Radny S.Sawicki nie wyraził zgody na kandydowanie.
Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy na przygotowanie kart do głosowania.
b) głosowanie tajne.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Jerzy Kazimierowicz przedstawił zasady głosowania
oraz sposób głosowania polegający na odczytywaniu kolejno nazwisk radnych, którzy będą
otrzymywali karty do głosowania i będą mogli głosować w miejscu do tego wyznaczonym.
Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne.
Przewodniczący Rady R.Rybiński poprosił Komisję Skrutacyjną o policzenie wyników
głosowania. a w między czasie Pana Burmistrza o dalsze udzielanie odpowiedzi na
interpelacje.
Burmistrz S.Małachwiej odnośnie interpelacji radnego Matoszko w sprawie monitoringu
wyjaśnił, że jak tylko będzie zmiana w budżecie to zostanie ta inwestycja wprowadzona.
Odnośnie zapytania radnego Borowskiego odnośnie awarii wyjaśnił, że jest okres zimowy i są
pewne trudności i dopiero pełna naprawa nastąpi jak będą sprzyjające warunki pogodowe.
Zastępca Burmistrza K.Szczebiot - Odnośnie zapytania radnego Sawickiego w sprawie
naprawy busa dopowiedział że naprawa wyniesie około 12 tys. zł.
Burmistrz S.Małachwiej odnośnie zapytania radnego Sawickiego w sprawie odśnieżania
chodników i dróg, to te zdjęcia dotyczyły dróg powiatowych i tam zarządca powinien się tym
zająć. Ale jeśli są intensywne opady to mogą firmy nie nadążyć.

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Jerzy Kazimierowicz odczytał protokół Komisji
Skrutacyjnej z przeprowadzonego głosowania tajnego w sprawie wyboru
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. Poinformował iż za wyborem radnej Jadwigi
Wysockiej na Wiceprzewodniczącą Rady głosowało 17 radnych, 2 było "przeciw" i 2 "się
wstrzymało"

Uchwałę Nr XL/299/13
w zał. str. .

Radna Jadwiga Wysocka podziękowała radnym za udzielone zaufanie.

Ad.31
Odwołanie Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Sokółce Pana Łukasza Moździerskiego
w związku ze złożoną rezygnacją.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Jerzy Kazimierowicz przedstawił zasady głosowania
oraz sposób głosowania polegający na odczytywaniu kolejno nazwisk radnych, którzy będą
otrzymywali karty do głosowania i będą mogli głosować w miejscu do tego wyznaczonym.
Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne.
C.D. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
Pani Krystyna Puciłowska MPO Sokółka wyjaśniła, że tu akurat pokazanych było 6
przystanków ale ponad 30 było posprzątane. Staramy się odśnieżać wszystkie na bieżąco ale
przy intensywnych opadach są one zasypywane. Metr kwadratowy przystanku kosztuje gminę
1 zł. miesięcznie. Często też przejeżdżające pługi zrzucają ten śnieg na chodnik. Te stawki
które są ustalone przez radnych nie dają możliwości nawet przystąpienia do przetargu dla
MPO Sokółka.

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował iż w głosowaniu tajnym radni 18
głosami "za" przy 1 "przeciw" i 2 "wstrzymującym się" odwołali radnego Łukasz
Moździerskiego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w związku z ze złożoną
rezygnacją·



Uchwałę Nr XL/300/13
w zał. str .

Ad.32
Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Sokółce.
a) zgłaszanie i prezentacja kandydatów,
Radny Jerzy Wierzbicki zgłosił radnego Tomasza Grynczela.
Radny Tomasz Grynczel wyraził zgodę na kandydowanie.
Radny Jarosław Panasiuk zgłosił radnego Kazimierza Szomko.
Radny K.Szornko nie wyraził zgody na kandydowanie.
Radna EJakimik zgłosiła radnego Wojciecha Januszkiewicza.
Radny W.Januszkiewicz wyraził zgodę na kandydowanie.
Komisja Skrutacyjna przygotowuje karty do głosowania.
C.D. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
Burmistrz S.Małachwiej odnośnie zapytania radnego Kazimierowicza w sprawie planu
przestrzennego zagospodarowania, sprawa dotyczy zapisów tekstowych i naj szybciej będzie
można postawić tą uchwałę pod obrady w kwietniu. Odnośnie zapytania radnego Kirpszy w
sprawie PKS to trudności będą ale postaramy się je zmniejszyć a jeśli chodzi o orkiestrę to
trzeba spokojnie do tego podejść pewnie wszystko było ustalane z księdzem proboszczem.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki na zapytanie radnego Kułakowskiego odnośnie chodników na ul.
Spokojnej, była wstępna deklaracja ze wykonamy ta inwestycje ale po przeanalizowaniu
potrzeb tego terenu uznaliśmy ze należy skomunikować należy główne ulice Poprzeczna i
Wspólna a w dalszej części robić pozostałe chodniki. Odnośnie monitomigu czekamy na
zmiany w budżecie. Odnośnie zapytania radnego Borowskiego wyjaśnił, że pismo było już
kierowane do MPWIK w tej sprawie i będziemy starali się bardziej wyegzekwować te
zadania. Odnośnie zapytania radnego Sawickiego w sprawie oświetlenia, będzie na pewno
wiele razy się jeszcze to zdarzało bo prowadzona jest inwentaryzacja. w miedzy czasie
wykryto kilka nielegalnych podłączeń dokonanych m.in. przez spółdzielnie mieszkaniową.
b) głosowanie tajne.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Jerzy Kazimierowicz przedstawił zasady głosowania
oraz sposób głosowania polegający na odczytywaniu kolejno nazwisk radnych, którzy będą
otrzymywali karty do głosowania i będą mogli głosować w miejscu do tego wyznaczonym.
Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne.
Komisja Skrutacyjna sporządza protokół.
Ad.33
Wykaz nieruchomości stanowiących własność Gminy Sokółka przeznaczonych do sprzedaży
w 2013 roku.
Opinia Komisji Infrastruktury -opinia pozytywna w zał. str ....
Opinia Komisji Rolnictwa - opinia pozytywna w zał.str ....

Ad.34
Przewodniczący Rady zaproponował omówienie punktu Wolne wnioski.
Radny S.Sawicki- na potwierdzenie tego co mówiłem w sprawie nie przeskoczenia pewnych
rzeczy. Porównałem ceny najniższych stawek w Polsce. Im większa gmina to stawka wzrasta.
Radny Saciłowski porównał nas do gminy która liczy 5 tys. mieszkańców. My mamy 27 tys.
mieszkańców. Pokazuje że my się nie zmieścimy. I może być tak że nikt się nie zgłosi bo nikt
nie będzie chciał tego wywozić. A jeśli się zgłosi konsorcjum to nikt się nie zastanowił ze
mniejsze firmy stracą prace.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Jerzy Kazimierowicz odczytał protokół Komisji
Skrutacyjnej z przeprowadzonego głosowania tajnego w sprawie wyboru



Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. Poinformował iż na radnego Tomasz Grynczela
głosowało 12 radnych, "przeciw" 8 i l "się wstrzymał. Radny Wojciech Januszkiewicz
otrzymał 8 głosów "za" przy 12 "przeciw" i l "wstrzymującym się" W związku z tym na
Wiceprzewodniczącego rady został wybrany radny Tomasz Grynczel.

Uchwałę Nr XL/30l/13
w zał. str. .

Ad.34
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
Punkt został omówiony w trakcie przeprowadzania głosowań tajnych.

Ad.35
Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.
Radny P.Kułakowski odnośnie zapytania w spr. ul.Spokojnej wiec w tej deklaracji była
obietnica wykonania tez Poprzecznej i Wróblewskiego ale kolejność była inna. Prosiłem tez
aby Burmistrzowie przedstawili jakie czynności zostały wykonane w sprawie
wyegzekwowania należności od udziałowca poprzedniego Euro Sokółki. Oraz jakie
Burmistrzowie mają sprawy prowadzone w związku ze sprawowaniem swego Urzędu.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że na kolejnej sesji udzielę odpowiedzi na te pytania.
Radny W.Januszkiewicz poprosił radnych o określenie się w przynależności do Klubu.
Przewodniczący Rady Robert Rybiński odczytał pisma w sprawach rezygnacji radnych z
przynależności do Klubu Sokólskie Porozumienie Samorządowe i pismo w sprawie
utworzenia klubu radnych Ziemia Sokólska.
Przewodniczący poinformował, że będzie pełnił dyżury w każdy wtorek od 14-16.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Robert Rybiński


